
 VERSLAG - concept 
Algemene Ledenvergadering Uitvaartvereniging ‘Memento Mori’.  
 
Nummer: 2023 
Datum: woensdag 19 april 2023. Plaats: Zalencentrum ‘De Lantearne’ om 20.00 uur 

   Actie of 
besluit 

23 01  Opening 
Voorzitter Hager opent de vergadering om 20.00 uur met een woord van welkom.  
Er is bericht van verhindering ontvangen van Thea de Bruin en Albert Helfrich. 
 

 

23 02  Mededelingen 
• De voorzitter benoemt het belang van vrijwilligers die betrokken zijn bij 

Memento Mori. Hun inzet wordt steeds minder vanzelfsprekend in een 
samenleving die steeds individualistischer wordt.  
Maar alleen door de inzet van deze vrijwilligers kunnen de kosten voor de 
leden worden beperkt, wat door de kostenstijgingen van tegenwoordig best 
een uitdaging is. 
  

 
 

23 03  Notulen ledenvergadering 20 april 2022 
Tekstueel: Geen opmerkingen. 
Naar aanleiding van: niets, bij deze zijn de notulen vastgesteld en goedgekeurd.  
Met dank aan de notuliste. 
 

 
 
 
 

23 04  Jaarverslag 2022 
Tekstueel: geen opmerkingen 
Naar aanleiding van: Het jaarverslag wordt zonder verdere opmerkingen vastgesteld. 
Met dank aan de secretaris. 
 
• Namen overledenen 2022 
De namen van de overleden leden worden door secretaris mevrouw Van der Kooi 
voorgelezen. Er zijn 43 leden overleden (21 mannen en 22 vrouwen). De gemiddelde 
leeftijd van overlijden was in 2022: 79,2 jaar. 
 
De aanwas van jonge leden bij de vereniging geeft ons wel zorgen en heeft de 
aandacht. Hier komen we later in de vergadering nog op terug. 
 

 

23 05  Vaststellen jaarrekening 2022 
De jaarrekening wordt door penningmeester Dijkstra toegelicht. 
De cijfers waren beschikbaar via de site en konden via een link aangevraagd worden 
bij het secretariaat, hier is in de praktijk geen gebruik van gemaakt. 
Allereerst een woord van dank aan Jelle Dam voor het bijhouden van de boekhouding. 
Er is niet veel geïnvesteerd in het afgelopen jaar en er is regulier afgeschreven. 
Het vermogen is toegenomen met € 28.428. 
Het bleek niet noodzakelijk om dit jaar de actuariële voorziening aan te passen. 
 
Bij het exploitatieoverzicht van de vereniging is een negatief resultaat te zien.  
Dit ligt in lijn met de begroting en komt door de forse investering in de aula en de 
daarmee gepaard gaande afschrijving. De opbrengsten van de aula dekken de kosten 
overigens wel. Het saldo van ledenopbrengsten is € 58.274. 
 
Het exploitatieoverzicht van de begraafplaats laat een positief saldo zien, dit is hoger 
dan begroot. 
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23 06  Verslag kascommissie 
De kascommissie bestaat dit jaar uit de heer Harm Feitsma en mevrouw Line Atsma. 
 
Het woord is aan mevrouw Atsma die een toelichting geeft op de controle van de 
cijfers. De administratie ziet er heel professioneel uit. De vereniging hoeft zich hier 
geen zorgen over te maken. De kascommissie stelt aan de vergadering voor, het 
bestuur en in het bijzonder de penningmeester decharge te verlenen voor het 
gevoerde financiële beleid in 2022. Dit voorstel wordt unaniem door de vergadering 
aangenomen. Hiermee is de financiële verslaglegging vastgesteld. 
 
Dank en complimenten aan de penningmeester en de heer Jelle Dam voor het voeren 
van de administratie. 
 

 

23 07  Benoeming nieuw kascommissielid 
Harm Feitsma neemt afscheid van de kascommissie, dank voor zijn inzet. Als opvolger 
wordt mevrouw Ietsje de Boer benoemd als nieuw kascommissielid. 
 

 

23 08  Vaststellen, contributie en begroting 2023 
Het woord is wederom aan penningmeester Dijkstra.  
Er is voor 2024 bij de vereniging een klein negatief resultaat begroot, ook hier zit 
weer een groot deel afschrijving op de aula in. Daardoor lukt het nog niet om 
helemaal op 0 te begroten. De contributie wordt niet aangepast en blijft € 22,-,  
 
De leden gaan hiermee akkoord. De begroting voor de vereniging voor het jaar 2024 
alsmede bovenstaand contributietarief zijn hierbij vastgesteld. 
 
Hierna wordt de begroting van de begraafplaats besproken. De verwachting is dat 
deze in 2023 net als voorgaande jaren weer positief zal uitkomen. 
De leden gaan hiermee akkoord. De begroting voor de begraafplaats voor 2023 is 
hierbij vastgesteld.  
 
Het is niet de bedoeling, dat er een groot kapitaal wordt vergaard, maar er zijn wel 
middelen nodig voor investeringen op de begraafplaats. Er wordt scherp gekeken naar 
de kosten, dus als er ledenkorting mogelijk is, dan zal dat zeker door het bestuur 
worden verwerkt in de tarieven. 
 

 

23 09  Bestuursverkiezing 
Functiewijziging; mevrouw G. (Gretha) Postmus benoemen als secretaris 
De vergadering gaat unaniem akkoord met dit voorstel. Mevrouw Renske van der Kooi 
gaat verder in het bestuur als algemeen bestuurslid. 
 
Herkiezing bestuurslid; mevrouw T. (Thea) de Bruin. 
Mevrouw de Bruin wordt op eigen verzoek herbenoemd voor de termijn van 1 jaar. De 
vergadering gaat unaniem akkoord met dit voorstel. 
 
Nieuw bestuurslid; de heer E. (Eppo) Wiersema in de functie van penningmeester 
De heer Wiersema stelt zich kort voor. Er zijn geen tegenkandidaten. 
De vergadering gaat unaniem akkoord met dit voorstel. 
 
Met de benoeming van de heer Wiersma neemt de heer Dijkstra afscheid van het 
bestuur. Op deze plek een woord van dank voor zijn inzet in de afgelopen jaren. 
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Later dit jaar zal op gepaste wijze door het bestuur nog afscheid van de heer Dijkstra 
genomen worden. 
 
Met deze benoeming wil de voorzitter graag een compliment geven aan de 
bestuursleden die zich geheel belangeloos beschikbaar stellen en inzetten voor de 
vereniging. 

 
23 10  Statutenwijziging 

• Artikel 9 / lid 1; bestuurstermijn aanpassen naar 4 jaar (thans 7 jaar) 
Het benoemen van een bestuurslid voor een periode van 4 jaar past veel beter in de 
huidige tijd. Het voorstel wordt door de vergadering aangenomen. 
 

 

23 11  Verslaglegging activiteiten 
De voorzitter maakt melding van de volgende activiteiten 

• Aula 
De aula blijft een zeer gewenste voorziening in het dorp. Hier is een goede 
voorziening mee gerealiseerd. Er waren 23 opbaringen in 2022. 

• Begraafplaats 
Het woord is aan de beheerder André Koopmans, die samen met de 
beheerscommissie in het afgelopen jaar de volgende zaken heeft uitgewerkt.  
Zoals in de nieuwsbrief is aangegeven zal er een gedenkboom worden 
geplaatst. De gedenkboom is voor nabestaanden om dierbaren te gedenken 
die om de een of andere reden op de reguliere begraafplaats geen plek 
hebben gekregen. Daarbij kan gedacht worden aan stil- of te vroeg geboren 
kindjes. Er wordt waarschijnlijk ook een waterpunt gerealiseerd bij dit 
monument. 
Verder zullen binnenkort de paden opgeknapt worden.  
Ook wordt er nog gekeken naar het totale ontwerp van de begraafplaats in 
samenwerking met een landschapsarchitect. Hierbij zal tevens een uitbreiding 
van de urnenmuur worden gerealiseerd. 
Tenslotte merkt de beheerder nog op, dat als er opmerkingen zijn over de 
begraafplaats hij deze graag ontvangt, zodat er actie op ondernomen kan 
worden. 

• Stand van zaken meldplicht 
Dit jaar is cruciaal omdat per 1 mei 2023 de meldingsperiode wordt 
afgesloten. De heer Wolter Postma geen nogmaals een toelichting op de 
procedure die ook in de nieuwsbrief is weergegeven.  
Wat er met de graven gaat gebeuren die in eigendom aan de vereniging 
vallen is op dit moment nog niet duidelijk, hierover moet het bestuur nog een 
standpunt bepalen. 
De lijsten van graven die dit betreft worden kenbaar gemaakt in het 
mededelingenbord en op de website. Ook zal er nog een aankondiging komen 
in de krant. 
In eerste instantie wordt alleen het monument weggehaald. De graven zullen 
op korte termijn nog niet worden geruimd. Er zijn echter ook veel recht-
hebbenden die bewust afstand doen van het graf. Mocht een dergelijk graf 
opnieuw worden uitgegeven, dan wordt het graf geschud. 
Ook zal er nog worden onderzocht of er een knekelkelder moet worden 
aangelegd. Dit in verband met het ruimen van graven met een kelder. 
Er zijn ook monumenten met een historische waarde. Hier zal nog een aparte 
actie op ondernomen worden. 

 
 
 
 
 
 
 
 



   
 4 

• Nog uit te voeren plannen 
- De huis-aan-huis actie met uitvaartverzekering Twente gaat binnenkort van 
start. 
- De Open dag in de Bining – Aula – Doarpstsjerke staat op de planning voor 
23 september 2023 a.s. Hierbij zal alles op het gebied van uitvaarten aan de 
orde komen. De dag start om 10.00 uur. 
- De traditionele lichtjesavond zal ook weer worden georganiseerd in 
december van dit jaar. 
 

23 12  Rondvraag 
Tea Atsma; in een brief is gecommuniceerd, dat bij afkoop van de onderhouds-
bijdrage, het grafrecht vervalt per einddatum van deze afkoopregeling. Als de 
rechthebbenden er dan nog zijn, kan dit dan eventueel nog verlengd worden, Dit is 
uiteraard mogelijk, bij het verstrijken van deze termijn, zal dit ook ruim vooraf kenbaar 
worden gemaakt. Daarom is het wel van belang om de adresgegevens actueel te 
houden, zeker als er op termijn rechten komen te vervallen. 
Klaas Lettinga; heeft 15 jaar geleden graven gekocht, dan zouden de grafrechten 
over 25 jaar vervallen? Toen was de bepaling, dat de graftermijn in gaat op het 
moment, dat de laatste partner in dit graf wordt begraven. In 2015 is dit aangepast, 
dan gaat het recht in per datum van aanschaf. 
Jan de Vries; hoe gaat het met de toiletvoorziening in het baarhuisje?  
Dit is in feite een voorziening tijdens een begrafenis, hier wordt door de bode’s op 
geattendeerd. Er wordt ook wel gebruik van gemaakt door bezoekers als een van de 
beheerders aanwezig is. 
 

 

23 13  Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur.  
 
Hierna is het woord aan Ietsje de Boer die iets gaat vertellen over rituelen bij  
overlijden en rouwbegeleiding. 
 

 

 
 


